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Oœwiadczenie skierowane do minister zdrowia Ewy Kopacz

Termometry rtêciowe, zgodnie z unijnym prawem, w roku 2010 zosta³y wycofane ze sprzeda¿y, obo-
wi¹zuje równie¿ zakaz ich produkcji. Jednak wielu Polaków ci¹gle posiada takie termometry. Mog¹ one
staæ siê odpadami niebezpiecznymi, które wolno wyrzucaæ wy³¹cznie w miejscach specjalnie do tego
przeznaczonych. Takich miejsc jest ci¹gle zbyt ma³o. W £odzi, która liczy prawie 800 tysiêcy mieszkañ-
ców, funkcjonuje tylko 12 aptek, w których mo¿na oddawaæ stare b¹dŸ zepsute termometry. W zwi¹zku
z tym, ¿e podobna sytuacja ma miejsce w ca³ej Polsce, zwracam siê do Pani Minister z proœb¹ o przeana-
lizowanie przedstawionego zagadnienia.
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